
 
Vänsterpartiet 

Enkel fråga 
Till Kommunalrådet Sara Wettergren (L)) 

 
På kommunfullmäktigemötet den 5 september sa du Sara Wettergren ”vi vet ju alla att det 
inte är de stora barngrupperna som är problemet i skolan idag, utan problemet är de 
obehöriga lärarna”. Jag håller inte med, både barngruppernas storlek och bristen på 
behöriga lärare är stora problem. 
 
SCB beräknar att 79 000 lärare kommer att saknas år 2035. Om det inte hade varit för de 
obehöriga lärarna så hade många skolor inte haft tillräcklig bemanning och tvingats stänga.  
 
För att kunna organisera och planera verksamheten och skapa stabilitet och trygghet för 
såväl personal som elever anser vi därför att det är viktigt att stadens förebyggande insatser 
för att motverka lärarbristen intensifieras. 
 
I år sökte flera hundra obehöriga lärare till de 40 platser som skapats för obehöriga att 
kunna läsa medan de arbetar. Det visar att trycket på vidareutbildning är högre än den 
politiska ambitionen. 
 
Det behövs flera olika lösningar och mycket mer engagemang från politiken.  
 
Utan ytterligare insatser är det i nuläget både för svårt och för dyrt för obehöriga att få 
behörighet. 
 
Min enkla fråga är: 

• Vad planerar du för initiativ för att se till att alla som redan idag arbetar i skolan kan 
bli behöriga? 
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